
Maahanmuuttajaneuvoston kokouksen pöytäkirja 

Pöytäkirja 14, Salon kaupunki  

 

Aika: Torstai 7.3.2024 klo 17.00 – 18.30.  

Paikka: Kaupungintalo, kokoustila Saarni. 

Läsnä: Saeko Lindroos puheenjohtaja, Terhikki Lehtonen sihteeri, Irma Iho, Cheman Rashed, Anastasiia 

Hudzenko, Saleh Saleh, Callie Saloranta, Marina Mgvdeladze, Olga Kulmala, Janica Andstén (Teams).   

Poissa: Paulina Kolodziej, Zyrifete Sadikaj, Ellen Chen.  

  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen:  

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  

2. Keskustelua vanhemmille maahanmuuttajille tarkoitetusta ryhmästä.  

Seuraavia asioita mietittiin:  

• Heli Kurlin oli käynyt katsomassa Prygin kerhotilaa ja se on käytettävissä. Täytyy selvittää, miten 

Heli voisi olla mukana. Onko tila ilmainen?  

• Olisiko Voimala hyvä, Saeko selvittää. 

• Marina ehdotti, että Yks-hanke voisi olla mukana järjestämässä ryhmää. 

• Irma voisi vapaaehtoisena vetää ryhmää silloin tällöin, esimerkiksi kerran kahdessa kuukaudessa.  

• Miten saadaan yhteys maahanmuuttajiin?  

• Marina selvittää, voiko hän olla yhteydessä ikääntyneisiin maahanmuuttajiin.  

• Anastasija voi kysyä omien verkostojen kautta.  

3. Keskustelua työssä olevien ulkomaalaisten viihtymisestä ja verkostoitumisesta.  

Mietittiin, millaiset tilaisuudet voisivat olla työhön tulleille maahanmuuttajille:  

• DUBS, karaoke, keskustelua 

• Welcome to Salo -tilaisuus, eri aiheita  

• Kävelyjä, museokäyntejä 

• Iso tapahtuma koko päiväksi, päivällä eri teemoja ja illalla joku oma tapahtuma  

• Olohuone-tyyppinen tila ja siellä keskustelua 

• Irma kertoi vanhasta kansalaisopiston kurssista, jossa tutustuttiin eri paikkoihin. Se oli suosittu.  



• Saeko kertoi olemassa olevasta keskusteluryhmästä.  

• Callie kertoi Welcome to Turku -tilaisuuksista.  

4. Ukrainalaisten tilanne Salossa: 

Noin 500 ukrainalaista on saanut kotikunnan.  

Marina kertoi Salon vastaanottokeskuksen tilanteesta, ei vielä päätöstä Salon vastaanottokeskuksen 

jatkosta.  

Koulutuksen tarjonta Salossa on hyvä, ei pitkiä jonoja.  

Haasteena nuoret ja lapset. 

Haasteena myös päihteet, väkivalta ja motivaation puute.  

Marina kertoi Varhan ja kaupungin yhteisistä tilaisuuksista koskien terveyttä.  

5. Varhan kuulumiset, Janica:  

Välivaiheeksi tarkoitetut palvelualueet halutaan poistaa, tehdään erikoistumisyksiköt. 

Huoli-ilmoituksia on tehty ukrainalaisista. 

Hautausavustusta voi hakea, hautaustoimisto hoitaa itse hautajaisasiat. 

6. Muut asiat:  

Marina kertoi monikulttuurisuusneuvoston terveiset: Sari Kanervo vetää nyt neuvostoa.  

Jäsen toimittaa muistiot myös varajäsenelle, jotta tämä saa tarvittavat tiedot.  

Toimintasuunnitelma tehty vuodeksi 2024.  

Yksi neuvoston tavoitteesta on selkokielisyyden lisääminen. 

7. Seuraava kokous:  

Seuraava kokous pidetään ti 16.4. klo 17.00 mahdollisesti Ikäkeskus Majakassa.  

8. Kokouksen päättäminen:  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.30  


